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Χωρίς να το θέλουμε
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Σήμερα πολλοί κυνηγούν τη χαρά, την ευτυχία και πηγαίνουν σε δρόμους που δεν 
είναι καθαροί, αλλά μολυσμένοι από δαιμονικές ενέργειες. Εάν όμως στην καρδιά 
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μας «λαλήσει Κύριος ο Θεός», τότε εμείς πρέπει να σιωπήσουμε. Πρέπει να 
στραφούμε στη καρδιά μας, πρέπει να μάθουμε να προσευχόμαστε με τη νοερά 
προσευχή, πρέπει να την καθαρίσουμε  με την εσωστρέφεια, και τότε χωρίς να το 
θέλουμε, χωρίς να το επιδιώκουμε, θα είμαστε η «πόλις επάνω όρους κειμένη».
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